
T ANTONI DE VILAMAJOR 

jara que de deutes es va passar a beneficis 

L BATLLE VOL DIMITIR AQUEST ANY 

kner d'aquest any es van celebrar elec-
Ihavent-se elegit nou president 1 nous 
[res de la Junta, els quais han dut a ter-
L a taleia molt important, plantejan 
[problèmes i donant solucions, ¡ fent 
[activitats, entre les quais cal esmentar: 
Itació de psicòlegs que venen un cop 
Etmana, i que fan una conferència al 
^Is pares, també es faran conferències 
[ens sobre diversos temes i fet per per-

capacitades sobre un ofici o sobre 
v̂ol aspeóte. 

lació d'amics de S. Antoni: 
fjs anys una sèrie de grups socio-cuítu-
[que realitzaven particularment una sè-
'activitats com teatre, cinema, activitats 
:¡ls, pels joves i excursions, van sentir la 
iitat d'ajuntar-se en una organització, 
mis totes aqüestes tasques. A principis 
íes de Setembre van èsser aprovats els 
Its pel Govern Civil, i el dia 11 del ma-
,ies es va nombrar la Junta rectora amb 
incia popular. La primera felna cònjun-
estat rorganització de la Festa Major 
u, que ha sigut un èxit popular i s'ha 

obtingut beneficis. cosa que no s'havia acon-
seguit durant molts anys enrera. També s'ha 
creat un butl letí oficial de l'agrupació, on 
s'informa de to t el que passa al pöble. 

Ajuntament. de deutes a beneficis: 
No han hagut canvis importants dins l 'Ajun-
tament durant aquest any. 

Entre eis problèmes més importants que han 
succeit aquest any i les seves coluclons, cal 
dir que el més principal és el de l'aigua, i el 
quai s'està intentar de solucionar, dones 
s'han obert pous 1 es continúen obrint d'al-
tres ja que eis anteriors no han donat molt 
bons résultats. Un altre problema també 
molt important és el de les escombreries. que 
s'està en tractes per comprar un camp allu-
nyat del pöble. Respecte l'asfaltat. del quai 
haviem informat que s'havia realitzat una 
reunió amb assisténcia popular per mirar de 
solucionar-ho. En aquesta reunió es van 
nombrar comissions de cinc o sis persones 
per carrer i que s'encarregarien d' informar 
amb una próxima reunió que es celebrará 
próximament i que será el pas per solucio-
nar-ho. Un altre problema amb el que ens 

trobem és el de la falta de nitxos al cementi-
ri. pel que s'està fent ampliaci© al Hoc on es-
taven enterrats els no batejats. A més del de 
la falta de locáis escolars. encara que, segons 
informacions del batlle de la localitat. han 
fet les gestions necessàries per que es faci 
com més aviat mil lor, dones ja es tenen els 
terrenys i el plany fet. pel que depèndei M. 
E.C. 

En una conversa sostinguda amb el batlle i 
havent-li preguntat sobre les sèves impres-
sions de la reunió que es va dur a terme, per 
mirar/de solucionar l'aigua i elscarrers. sobre 
la primera vcns ha dit que la gent a l'hora de 
participar to thom està disposât a fer-ho, fins 
que arriba el moment de pagar i qué és ales-
hores quan la participaeiô és nul.la i es deixa 
l'ajuntament sol; i sobre la segona ja es veu-
rà a la próxima reunió però que de moment 
la que es va celebrar havia anat bastant bé. 
També ens ha di t que vol presentar la dimis-
sió aquest any i que al llarg d'aquests 13 
anys que ha estât de batlle de Sant Antoni, 
ha vist millorar l'ajuntament, ja que quan va 
entrar —ens diu— havfen molts dèutes i que 
ara, pel contrari hi han beneficis. 

Redacció a Sant Antoni 

ÍUAFREDA 

NUEVO CENTRO ESCOLAR 
RA EL PRÓXIMO CURSO 
El Futuro Colegio Nacional podría entrar en funcionamiento 
Icurso 1977-1978. Esta es la impresión que hay entre los medios 
les del municipio después de recibir el comunicado de la J unta de 

itnicciones Escolares de la Delegación Provincial de Educación y 
^ia. en el sentido de que el proyecto presentado por la alcaldía ha-
bido técnicamente aprobado, por la Dirección General de Progra-
lones e Inversiones de d icho ministerio. 
Según dicho proyecto el nuevo Colegio Nacional de EGB contará 
ho unidades además de otras instalaciones suplementarias en las 
«Iran recibir enseñanzas los a lumnos de Aiguafrcda y Sant Marti 
melles. 

Las gestiones para la construcción de este necesario centro 
|lar. cuya realización debería haber sido prioritaria entre las 
^naciones oficiales del municipio dado el lamentable estado 

neo y pedagógico en que se encuentran las actuales aulas ha 
lo años. Parece s e r q u e el consistorio, que quiere contar lo antes 
'le con este nuevo centro, sacará las obras a susbasta los primeros 

próximo mes de enero. 

MONTORNES 

MUCHOS PROBLEMAS 
PARA UNA ASOCIACIÓN 

La recientemente creada Asociación de Padres de Alumnos del 
co leg io nacional San Saturnino se enfrenta nada más nacer con un 
ingente número de problemas: excesivo número de a lumnos por aula, 
l legando incluso a 52 , inexistencia del Salón de actos al estar dividido 
por un tabique para ubicar a dos aulas más; falta de patio que aumen-
tará aún más porque los porchüs que son utilizados ahora para este f m 
se van a tabicar el p róximo enero para fo rmar tres nuevas aulas; dene-
gac ión por parte del Ministerio de Educación y Ciencia del nuevo cole-
g io q u e se habia solici tado para entrar en el plan de urgencia; falta de 
i luminación en las aulas; no reunir las necesarias condiciones sanita-
rias, y un largo etcétera. 

Después de varias entrevistas con el Ayuntamiento, tanto por 
parte de la Asociación de Vecinos , c o m o por la de Padres de Alumnos , 
no se ha podico conseguir que se de una solución satisfactoria, alegan-
d o el Ayun tamien to mot ivos de escasa consistencia. 
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